



敬啟者：

EB 及 Fun n' Friends 交流會

為了讓老師進一步了解如何有效地推行 EB 及 Fun n' Friends 課程及通過課程提高英語水平的方法，我們將邀請香港教師與大家分享有關推行 English Builder 和 Fun n' Friends 英語網上課程的成功經驗，交流會的詳情如下：

	EB	Fun n' Friends
<i>內容</i>	1. 如何在校內有效推行英語網上課程？ 2. 如何使用英語網上課程促進教與學的成效？ 3. 分享問卷調查結果、學校訪問及服務熱線所收集的意見。	
<i>日期</i>	2013 年 1 月 7 日（星期一）	2013 年 1 月 7 日（星期一）
<i>時間</i>	下午 5 時至 6 時	下午 6 時 15 分至 7 時 15 分
<i>地點</i>	教育暨青年局語言推廣中心 地址：澳門美麗街 31 號三樓	教育暨青年局語言推廣中心 地址：澳門美麗街 31 號三樓

敬請撥冗出席。閣下的蒞臨將令我們獲益不少！

請填妥回條，並在 **2012 年 12 月 28 日（星期五）** 或之前以傳真或電郵交回。

如有任何查詢，請致電（853）6247 5738（張先生）或（853）6247 5732（馮小姐）。

此致

英文科主任/英語閱讀計劃負責教師/圖書館主任

林麗儀謹啟

智慧門

二零一二年十二月五日

-----✂-----

回條 **傳真: (853) 6646 1954 or 電郵: moteachers@wiseman.com.hk**

我們希望出席 <input type="checkbox"/> EB 交流會 <input type="checkbox"/> Fun n' Friends 交流會 請為我們預留 _____ 位。
<input type="checkbox"/> 我們抱歉未能出席 EB 及 Fun n' Friends 分享會。
校名: _____ 校部編號: _____
網上英語閱讀計劃負責人: _____

inspire learning

澳門高士德賈伯樂提督街 56C 世紀豪庭地下 H 舖

Tel: (853) 6253 1169 Fax: (853) 6646 1954 E-mail: moteachers@wiseman.com.hk Website: mo.wiseman.com.hk



12 December 2012

Dear Head / Teachers of English/Librarians,

EB and Fun n' Friends Sharing Seminar

We are going to hold a sharing seminar to share the tips of motivating students to improve English through EB and Fun n' Friends. We invite you to meet our Hong Kong Teachers and learn how they have successfully launched our online platforms into their schools. The details of the sharing seminar are as follows:

	EB	Fun n' Friends
<i>Content:</i>	1. How can schools implement online English programmes successfully? 2. How can online English programmes facilitate learning and teaching? 3. Sharing of the feedback from our WE Care survey 2012, school visits, service hotlines, etc.	
<i>Date</i>	7 January 2013 (Mon)	7 January 2013 (Mon)
<i>Time</i>	5:00 – 6:00 pm	6:15 – 7:15pm
<i>Venue</i>	CDL, (Centro de Difusao de Linguas) DSEJ Endereco: Rua Formosa no 31 3o Andar	CDL, (Centro de Difusao de Linguas) DSEJ Endereco: Rua Formosa no 31 3o Andar
<i>Language</i>	Cantonese	Cantonese

We hope to see you there!

To register, please return the attached reply slip by **28 Dec, 2012 (Fri)**.

For enquiries, please call Mr Jan Cheung on (853) 6247 5738 or Ms Winnie Fung on (853) 6247 5732.

Yours sincerely,

Claudia Lam

Wiseman Education

-----✂-----

Reply Slip

Fax: (853) 6646 1954 or email: moteachers@wiseman.com.hk

We would like to attend the sharing seminar of <input type="checkbox"/> EB. <input type="checkbox"/> Fun n' Friends. Please reserve _____ seats for us.
<input type="checkbox"/> We are unable to attend the sharing seminar.
School Name: _____ School Code: _____
Person-in-Charge of the Online English Reading Programme: _____